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Zápis ze zasedání Zastupitelstva Obce Horní Brusnice  

Datum konání: 04. 11. 2020 od 17:00 hod. 
 

 Přítomni:   

 

 

 

 

 

Omluveni: 

               

 

Program: Zahájení zasedání zastupitelstva 

                        Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu:  

                       Zapisovatel:  Milena Špůrová 
                       Ověřovatelé:  Vlastimil Rejl  

     Jiří Šimko   

Kontrola usnesení z minulého zastupitelstva a schválení programu. 

 

Žádosti: 

 

1. Žádost o zřízení plynového topení v bytové jednotce č. 4, č.p. 284 Horní Brusnice 
Starosta obce seznámil zastupitele s došlou žádostí pana Jaromíra Hrdiny, který žádá obec jako pronajímatele 

bytové jednotky, o zřízení plynového vytápění. Starosta informoval o současném vytápění akumulačními 

kamny s další možností topení v krbových kamnech a o již provedené přípravě na osazení plynoměru z dob 

plynofikace budovy č. p. 284. Následně zastupitelé jednali o rozsahu případného přechodu na plynové vytápění 

a o bytové jednotce č. 2, která je v současné době vytápěna kamny na tuhá paliva. Zastupitelé se shodli, že 

bytovou jednotku č. 2 je možné připojit na otopnou soustavu obecního úřadu a také na tom, že v případě 

schválení těchto investic, bude tato jednotka, po zrušení stávajících druhů vytápění, lepe požárně bezpečnostně 

zajištěna. Investice na základě cenové nabídky bude zastupitelstvo projednávat na svém nadcházejícím 

zasedání.  
                  

                                                                                                                 

2. Žádost o dotaci na ČOV poskytující obec Horní Brusnice  
Starosta předložil zastupitelstvu žádost paní Lenky Hemmerové a pana Jana Hřavy o poskytnutí finančního 

příspěvku z dotačního programu obce Horní Brusnice. Starosta informoval ZO o změně stavebního zákona a 

o skutečnosti, že v případě staveb objektů pro bydlení se v některých případech již kolaudační rozhodnutí 

nevydává, a proto je nutné přihlédnout při schvalování žádosti k jiné dokumentaci ověřující skutečné 

provedení stavby včetně ČOV. Dále ZO projednalo došlou dokumentaci včetně žádosti. Starosta dal hlasovat 

o schválení poskytnutí dotace z rozpočtu obce ve výši 40.000, - Kč, která je stanovena ve vyhlášeném 

dotačním programu obce. Zastupitelstvo poté odhlasovalo souhlas s poskytnutím této dotace. 

                 Hlasování: pro 7/ proti 0/ zdrželi se 0 

 

3. Žádost o pronájem bytu č. 4 v č.p. 241, Horní Brusnice 
Starosta předložil zastupitelstvu došlou žádost o pronájem bytu od paní Jaroslavy Simčové. Zastupitelstvo se 

shodlo, že v současné době není k bytové jednotce schválen záměr, a proto není možné žádosti vyhovět. 

Starosta seznámil zastupitelstvo s řádně předanou bytovou jednotkou od předchozího nájemce a dal hlasovat 

o schválení záměru k jejímu pronájmu. Zastupitelstvo poté hlasovalo o schválení záměru a pověřilo starostu 

obce jejím vyvěšením. Na následujícím zasedání budou projednávány došlé žádosti v souladu se směrnicí. 

Zastupitelstvo stanovilo komisi pro posouzení žádostí: Jiří Vojtíšek, Jan Štefek, Milena Špůrová, Svatopluk 

Robek (náhradník)     

                      Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 
 

 

Jiří Vojtíšek Milena Špůrová 

Jan Štefek Svatopluk Robek 

Jiří Šimko Petr Kotík 

Vlastimil Rejl  

  

Lukáš Plch Lukáš Sychra 
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4. Žádost o finanční dar z rozpočtu obce - Diakonie Broumov 
Starosta obce předložil došlou žádost Diakonie Broumov o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce 

na zajištění svozu použitého textilu. Dále seznámil zastupitelstvo obce se skutečností, že v současné době svoz 

textilu zajišťuje nadace DUHA. Zastupitelstvo následně poskytnutí finančního příspěvku pro Diakonii 

Broumov z důvodu nezajišťování uvedené služby v obci zamítlo.   
                   Hlasování: pro 0/proti 7/zdrželi se 0 
               

 

 

5. Žádost o finanční dar z rozpočtu obce - Oblastní charita Červený Kostelec 
Zastupitelstvo projednalo došlou žádost o finanční dar Oblastní charity Červený Kostelec, které byl již 

příspěvek v letošním roce poskytnut. Zastupitelstvo žádost zamítlo z důvodu pravidelného schvalování 

příspěvků na zasedání v únoru. Zastupitelstvo se usneslo žádosti nevyhovět.  

 

          Hlasování: pro /proti 7/zdrželi se 0         
 

 

6. Schválení kalkulace ceny vodného (období květen - prosinec 2020) 

Starosta obce předložil zastupitelstvu výpočet kalkulace vodného včetně promítnutí snížené sazby DPH. Po 

projednání dal hlasovat o ceně 28,- Kč včetně DPH /m3 za vodné na období květen–prosinec 2020. 
    

                               Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 
     

7. Rozpočtová změna č. 8 (na vědomí), rozpočtová změna č. 9 

Účetní obce seznámila zastupitelstvo obce s rozpočtovou změnou č. 8 na vědomí ze dne 31.10.2020. Dále 

předložila zastupitelstvu ke schválení Rozpočtovou změnou č. 9.  Zastupitelstvo obce bere rozpočtovou změnu 

č. 8 na vědomí a souhlasí s rozpočtovou změnou č. 9. Obě tato rozpočtová opatření jsou přílohou tohoto zápisu. 

                                       Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 
 

8. Zajištění služby vyhrnování zima 2020-2021 - plán údržby 

Starosta obce seznámil zastupitele s plánem údržby a jednáním o zajištění služby vyhrnování prostřednictvím 

pana Ladislava Rolfa. Dále se jednalo o převodu finančních prostředků platících obyvatel za vyhrnování 

z předchozí zimy 2019/2020 na letošní rok. Zastupitelé následně schválily plán údržby, zajištění služby panem 

Ladislavem Rolfem a převod úhrad za vyhrnování z loňské zimy na zimu 2020–2021.  

 

Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 
         

9. Záměr výměna litinového potrubí vodovodního řadu od vodojemu nad ZD 

Starosta obce seznámil zastupitelstvo s plánem obnovy vodovodního řadu od vodojemu nad ZD. Tento 

vodovodní řad je osazen litinovým potrubím, na kterém dochází k častým opravám. Z tohoto důvodu dal 

starosta obce hlasovat o předloženém návrhu výměny vodovodního potrubí. Následně ZO svým hlasováním 

pověřilo starostu obce k zajištění cenových návrhů postupného přechodu na potrubí PE - 100.  

 

Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0    
         

10. Žádost o prominutí nájmu v pohostinství po dobu nouzového stavu 
Starosta obce seznámil zastupitelstvo s došlou žádostí pana Pavla Novotného, ve které se uvádí, že žádá o 

prominutí ceny nájmu z důvodu vyhlášeného nouzového stavu. Zastupitelé diskutovali o současném 

nouzovém stavu a vydaných nařízeních týkajících se podnikatelské činnosti ve stravovacích zařízeních. Dále 

bylo projednáváno skutečné užívání dalších prostor kulturního domu. Následně se ZO shodlo na snížení nájmu 

na 2000,- Kč (po dobu trvání nouzového stravu) s odůvodněním, že vydaným nařízením dochází pouze 

k omezení činnosti a další prostory jsou využívány i pro jiné podnikatelské účely.  

Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0    
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11. Dotační program KHK – podpora provozu prodejen na venkově 

Starosta obce seznámil zastupitelstvo s dotačním programem Královéhradeckého kraje na podporu provozu 

prodejen na venkově. Zastupitelstvo tuto možnost projednalo, následně svým hlasováním schválilo a pověřuje 

starostu obce podáním žádosti o dotaci a s ní spojeným dalším administrativním úkonům.   

 

Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0    
 

 

 

Diskuze a další informace občanům 
 

 

 

• Radar – s ohledem na malou průjezdnost v Horní Brusnici a silnici III. třídy se umístění stacionárního 

radaru nedoporučuje, ale i nadále je přislíbené jednání v rámci ORP Dvůr Králové ve kterém se bude 

jednat o společném řízení ve spolupráci s více obcemi.   

• Stavba chodníků u kostela a směr Mostek – starosta informoval o průběhu dokončování dokumentace 

pro stavební povolení a také o tom, že pro rok 2021 nejsou zatím vyhlášeny dotační programy na 

výstavbu chodníků. Diskutovalo se o možnostech čerpání dotace na opravu komunikací, ale s ohledem 

na nejistou situaci příjmů do rozpočtu v nadcházejících letech z důvodu pandemie COVID 19, 

zastupitelstvo s touto investicí počká. 

• Termín dalšího zasedání bude zveřejněn na základě průběhu splněných úkolů a došlých žádostí. 

 

          

 

        

Usnesení: 

 

a) Usnesení k bodu č. 2. –  

Zastupitelstvo schvaluje dotační příspěvek na domácí ČOV z dotačního programu obce Horní Brusnice 

ve výši 40.000, -Kč  pro paní Lenku Hemmerovou a pana Jana Hřavu. 
          Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0         

 

b) Usnesení k bodu č. 3. –  

Zastupitelstvo schválilo záměr pronájmu bytové jednotky č. 4 v č.p. 241v Horní Brusnici. 
 

                           Hlasování: pro 7/ proti 0/ zdrželi se 0 

 

c) Usnesení k bodu č. 4. –  

Zastupitelstvo zamítlo žádost o finanční příspěvek pro Diakonii Broumov.  

                   Hlasování: pro 0/proti 7/zdrželi se 0 

 

   

d) Usnesení k bodu č. 5. –  

Zastupitelstvo zamítlo žádost o finanční příspěvek pro Oblastní charitu Červený Kostelec.  

                        Hlasování: pro 0/proti 7/zdrželi se 0 
 

e) Usnesení k bodu č. 6. –  

Zastupitelstvo schválilo cenu vodného na období (květen–prosinec 2020) ve výši 28,- Kč/m3 včetně 

DPH. 
                       Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0   
      

f) Usnesení k bodu č. 7. –  

Zastupitelstvo schvaluje rozpočtovou změnu č. 8 (na vědomí) a rozpočtovou změnu č. 9. 
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                               Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 

 

g)   Usnesení k bodu č. 8. –  

Zastupitelstvo obce schvaluje zajišťování služby vyhrnování Ladislavem Rolfem a plán údržby na 

zimu 2020 - 2021. 

  

                          Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 

 

h)   Usnesení k bodu č. 9. –  

Zastupitelstvo obce schvaluje záměr přeložky vodovodního potrubí od vodojemu nad ZD.  

   

                          Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 

i) Usnesení k bodu č. 10. –  

Zastupitelstvo obce schvaluje snížení ceny nájmu v pohostinství na částku 2000,-Kč / měsíc po dobu 

trvání nouzového stavu. 

 

                          Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 

j)     Usnesení k bodu č. 11. –  

Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o finanční příspěvek z dotačního programu 

Královéhradeckého kraje na podporu provozu prodejen na venkově a pověřuje starostu obce 

administrací této žádosti. 

         Hlasování: pro 7/proti 0/zdrželi se 0 

 

 

   

 

 

 

                 

 

 

.   

 

Starosta ukončil zasedání v 18.25 hod.                                                                   Zapsala: Milena Špůrová 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   ……………………….                                             …………………….. 

                                        Vlastimil Rejl                                                                Jiří Šimko 

 

 

 

           

 ......................................                                                                                                 ….………………… 

       Lukáš Plch                                                                                                                    Jiří Vojtíšek 

      Místostarosta                                                                                                                      Starosta             


